



Financial Benefits:
January 19, 2021

There is a temporary Covid-19 relief program right now called Canada Recovery Benefit (CRB) for people who are not eligible for regular EI.

Government of Canada

<https://www.canada.ca/en/revenue-agency/services/benefits/recovery-benefit.html>

The Canada Recovery Benefit (CRB) gives income support to employed and self-employed individuals who are directly affected by COVID-19 and are not entitled to Employment Insurance (EI) benefits. The CRB is administered by the Canada Revenue Agency (CRA).

If you are eligible for the CRB, you can receive \$1,000 (\$900 after taxes withheld) for a 2-week period.

If your situation continues past 2 weeks, you will need to apply again. You may apply up to a total of 13 eligibility periods (26 weeks) between September 27, 2020 and September 25, 2021.

Avantages Financiers:
Le 19 janvier 2021

Il existe actuellement un programme de secours temporaire pour Covid-19 appelé Prestation canadienne de rétablissement (PRC) pour les personnes qui ne sont pas admissibles à l'assurance-emploi régulière.

Gouvernement du Canada

<https://www.canada.ca/fr/agence-revenu/services/prestations/prestation-relance-economique.html>

La Prestation canadienne de la relance économique (PCRE) fournit une aide financière aux salariés et aux travailleurs indépendants canadiens qui sont directement touchés par la COVID-19 et qui n'ont pas droit aux prestations d'assurance-emploi. La PCRE est administrée par l'Agence du revenu du Canada (ARC).

Si vous êtes admissible à la PCRE, vous pouvez recevoir 1 000 \$ (900 \$ après les retenues d'impôt) pour une période de 2 semaines.

Si votre situation dure plus de 2 semaines, vous devrez faire une nouvelle demande. Vous pouvez faire des demandes jusqu'à un total de 13 périodes d'admissibilité (26 semaines) entre le 27 septembre 2020 et le 25 septembre 2021.